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Присутні: студентський декан Болібрух Н., члени студентської ради, декан 

факультету Яцюк С.М., групи забезпечення освітніх програм першого 

(бакалаврського) та другого (магістерського) рівнів вищої освіти.  

 

СЛУХАЛИ: Про перегляд освітньо-професійної програми «Середня освіта. 

Інформатика» другого (магістерського) рівня вищої освіти за спеціальністю 014 

Середня освіта (Інформатика) галузі знань 01 Освіта/Педагогіка та відповідного  

навчального плану. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Світлана Яцюк, декан факультету інформаційних технологій і математики, 

ознайомила присутніх з діючим  «Порядком формування освітніх програм та 

навчальних планів підготовки фахівців за першим (бакалаврським), другим 

(магістерським) та третім (освітньо-науковим, освітньо-творчим) рівнями вищої 

освіти денної (очної) та заочної форм навчання у Волинському національному 

університеті імені Лесі Українки».  

2. Оксана Собчук,  гарант освітньо-професійної програми Середня освіта. 

Інформатика другого (магістерського) рівня, ознайомила з проєктом нової редакції 

освітньо-професійної програми «Середня освіта. Інформатика» другого 

(магістерського) рівня вищої освіти за спеціальністю 014 Середня освіта 

(Інформатика) галузі знань 01 Освіта/Педагогіка та відповідного  навчального 

плану. Озвучила пропозиції які уже надійшли від внутрішніх та зовнішніх  

стейкходерів. 

3. Ольга Хом’як, здобувачка освіти 1 курсу магістратури, староста академічної 

групи Інф-55МО, зазначила, що позитивним в освітній програмі є розширення 

професійної кваліфікації з «Вчитель інформатики закладу загальної середньої освіти 

для старших класів та профільної школи» на «Вчитель інформатики, викладач 



закладу фахової передвищої, вищої освіти». Це суттєво поліпшить перспективи 

майбутнього випускника при працевлаштуванні. 

Повідомила, що під час обговорення проєкту ОПП в академічній групі Інф-

55МО було запропоновано передбачити в освітній програмі крім педагогічних 

також і переддипломну практику, аби здобувачі освіти мали можливість і час 

завершити кваліфікаційне дослідження та узагальнити його результати. 

4. Аліна Поплавська, здобувачка освіти IV курсу, староста академічної групи 

Інф-44О, запропонувала ширше залучати до викладання за ОПП вчителів-практиків. 

Це завжди цікаво, коли викладач на парі не просто розповідає теорію, а ділиться 

власним досвідом викладання, аналізує конкретні ситуації зі шкільного життя. 

5. Юрій Книш, член групи забезпечення освітньо-професійної програми 

Середня освіта. Інформатика другого (магістерського) рівня, випускник ОПП 2021 

року, відмітив як позитивне на даній існування проблемних груп на даній 

спеціальності. Така форма роботи є ефективною і потрібною, оскіільки не тільки 

дозволяє здобувачам освіти самим реалізуватися, а й дасть можливість в 

майбутньому організувати з часом гурток чи факультатив у школі. 

6. Вадим Ковальчук, здобувач освіти I курсу магістратури (його підтримали 

присутні члени студентської ради), позитивно відмітив роботу адміністрації 

факультету, кураторів груп, відділів і підрозділів університету, зокрема  відділу 

молодіжної політики, відділу міжнародних зв’язків, наукового відділу щодо 

можливості психологічної підтримки у період воєнного стану, своєчасного 

інформування про програми студентської мобільності, зимові та літні школи, 

конкурси, конференції, тощо.  

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Відмітити хорошу якість викладання курсів професійної підготовки,  на 

кафедрі загальної математики та методики навчання інформатики. 

2. Членам групи забезпечення врахувати висловлені пропозиції при перегляді 

освітніх програм.  

 
 

Декан факультету інформаційних  

технологій і математики:                Світлана ЯЦЮК  

 

Секретар:    Назарій БОЛІБРУХ 


